
 

 

Møte nr 2575 – Club Visioning del 2 

Presidenten ønsket velkommen til 15 medlemmer i møte nr 2575. Møtet var en oppfølging 

av Club Visioning. 

Willy holdt 3-minutter om Hønefoss som turistby. Han savner muligheten til å lese infotavler 

for utenlandske turister. 

 

Så gikk møtet over i diskusjoner om hva klubben skal arbeide med fremover. Det handler om 

hva klubben har lyst til at vi skal stå for de nærmeste 3 – 5 årene. Alle forslag fra det første 

Club Visioning-møtet ble gjennomgått og presidenten viste hvilke av forslagene som var blitt 

høyest prioritert av medlemmene. 

 

Arbeidsoppgaver ble fordelt mellom komitéene og skal diskuteres på peismøtene. Det var 

også enighet om at arbeidsoppgaver og prioriteringer bør rullere årlig. 

 

 

Hønefoss, 4. oktober. 

Ingrid 

  


